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Z A P I S N I K 
 

2. redne seje sveta KS Cerkno, ki je bila 9.4.2019 v prostorih Občine Cerkno. 

 

Prisotni: predsednik Vid Lahajnar, Marko Obid, Borut Eržen, Danilo Sedej, Saša Cvek, Aleš 

Tušar, Jože Močnik. 

Opravičeno odsotna: Andraž Drešček, Andrej Valentinčič. 

Ostali prisotni: župan Gašper Uršič, Valerija Močnik.                              

 

Predsednik Vid Lahajnar, ki je uvodoma pozdravil navzoče ter predlagal naslednji  

 

dnevni red: 

 

1. Sprejem zapisnika 1. redne seje sveta z dne 24.1.2019. 

2. Predlog proračuna za leto 2019 in 2020. 

3. Zaključni račun Krajevne skupnosti Cerkno za leto 2018.  

4. Zemljiško knjižne zadeve. 

5. Pobude in vprašanja. 

AD 1 

 

Pod prvo točko je predsednik Vid Lahajnar člane opomnil, da je na podlagi dogovora iz 1. 

redne seje zapisnik potrebno potrditi na elektronski naslov ks.cerkno@cerkno.si, če želimo, 

da se ga objavi pred njegovo potrditvijo na naslednji seji sveta. 

Brez pripomb je bil sprejet sklep: 

Potrdi se zapisnik 1. redne seje sveta KS Cerkno z dne 24.1.2019. 

 

 

AD 2 

 

Predsednik Vid Lahajnar je najprej predal besedo županu Gašperju Uršiču. 

 

Župan Gašper Uršič je povedal, da se je na temo sestave proračuna za leto 2019 in 2020 sestal 

z vsemi predsedniki krajevnih skupnosti, ki so potem naknadno posredovali plan dela oz. 

investicij. Teh investiciji je najmanj za štiri mandate, zato bo potrebno veliko usklajevanj. 

Zastavljeno je bilo kar nekaj projektov, ki še niso bili realizirani, zato jih je nekaj od teh v 

proračunu za leto 2019. Občina bo morala veliko delati na pridobitvi dodatnih sredstev, da bo 

lahko realizirala večje projekte.  

mailto:ks.cerkno@cerkno.si


Veselilo ga je, da ima KS Cerkno iste prioritete za naselje Cerkno oz. območje KS, kot 

občina. Da pa bi obdržali občane, si moramo skupaj postaviti jasno vizijo za uresničitev 

prioritetnih projektov. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je dodal, da je za KS Cerkno prioritetni projekt sanacija ali 

novogradnja mrliške vežice ter umiritev prometa. 

 

Župan Gašper Uršič je nadaljeval, da je za mrliško vežico potrebno pridobiti idejno rešitev, 

preveriti možnosti izvedbe te rešitve, na osnovi katerih se bomo lažje odločili in projekt 

umestili v proračun. Kar pa se tiče umiritve prometa občina v okviru tedna mobilnosti, v 

mesecu septembru, planira zapreti Močnikovo ulico, od Gabrijela do Glavne trga. Viden bo 

odziv občanov in možnosti za trajno izvedbo. V okviru te zapore bo potrebno preseliti 

avtobusno postajo. Planira se prestavitev le te na obvoznico, kjer občino čakajo še odkupi 

parcel in dogovori z direkcijo za ceste. S tem bi Cerkno dobilo center, ki ga zdaj nima. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je bil mnenja, da bi Močnikovo ulico poskusno lahko zaprli že prej, 

avtobusno pa začasno preselili na Platiševo ulico. 

 

Borut Eržen je dodal, da bi lahko v sklopu te zapore izpeljali umiritev prometa od obvoznice 

proti Merkurju, nujno pa bo urediti tudi podporni zid pri upokojencih. 

 

Župan Gašper Uršič je povedal, da se najprej zapre omenjeni odsek, da se bo videl odziv 

ljudi, potem pa bomo iskali obvoze in morebitna dodatna parkirišča. Za umiritev prometa na 

Močnikovi ulici, ja najboljše se oglasiti pri Janezu Peternelu, ki je bil v preteklih dneh na 

terenu z Direkcijo za ceste. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je še dodal, da bo obnova podpornega zidu pri upokojencih 

problematična, ker je pod spomeniškim varstvom. 

 

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da je stavba upravičena do popotresne obnove in če se bo 

vodstvo društva strinjalo, bi potem v tem sklopu obnovili tudi podporni zid. 

 

Aleš Tušar je bil mnenja, da ni smiselno imeti več projektov ovrednotenih, ker tudi to stane. 

Ko se odloči kateri projekt se bo izpeljalo, se pripravi potrebna dokumentacija, ovrednotenje 

in izvedba. 

 

Borut Eržen je dodal, da je Cerkno v zaostanku, kar se tiče razvoja, pred ostalimi okoliškimi 

vasmi. 

 

Danilo Sedej in Borut Eržen sta župana vprašala, kaj je občini v KS Cerkno prioriteta v tem 

mandatu. Dobro bi bilo dobiti seznam planiranih investicij. 

 

Župan Gašper Uršič je odgovoril, da bo občina pripravila seznam in ga posredovala KS. 

Občina je za sodelovanje in ker želi enakomerni razvoj, bomo lahko le z medsebojnim 

sodelovanjem poskušali doseči kar je nujno in dobro za občane. 

 

Boru Eržen je nadaljeval s predlogom, da bi mrliško vežico lahko sanirali tudi po etapah. S 

strani Božič d.o.o. Idrija je bila v letu 2015 predstavljena ena idejna rešitev, za katero je treba 

preveriti možnosti izvedbe. 

 



Župan Gašper Uršič je predlagal, da se KS oglasi pri Janezu Peternelu, ki bo preveril 

možnosti in pogoje za izvedbo sanacije, kot tudi možnosti umestitve nove mrliške vežice. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je dodal, da vidi tudi možnost prestavitve spomenika in umestitev 

mrliške vežice v tisto območje pokopališča. 

 

Danijo Sedej je župana vprašal ali lahko KS finančno pomaga pri izvedbi prireditev na 

njenem območju. 

 

Župan Gašper Uršič je odgovoril, da na žalost ne, ker bi v tem primeru šlo za dvojno 

financiranje. Prireditev Poletje v Cerknem za letošnje leto ostaja financirana kot do sedaj, za 

naslednje leto pa se bo tudi za to prireditev pripravil razpis, na katerega se bo organizator za 

pridobitev finančnih sredstev moral prijaviti. 

 

Jože Močnik je vprašal ali je v planu rušenje hiše v Poljanah, katera je bila odkupljena zaradi 

ureditve intervencijske poti. 

 

Župan Gašper Uršič mu je predlagal, da se oglasi pri Janezu Peternelu in preveri možnosti 

vključitve objekta v popotresno sanacijo, v katero mi mogoče lahko vključili tudi rušenje tega 

objekta. 

 

Sašo Cvek je zanimalo kako je s projektom zdravstvene postaje. 

 

Župan Gašper Uršič je odgovoril, da se stavba na žalost nahaja v poslovni coni kar pomeni, da 

jo je zaradi dejavnosti, ki se bo opravljala v njej, potrebno iz poslovne cone izločiti in 

spremeniti OPN na tem območju, kar pa lahko traja tudi več let.  

Dodal je še, da se direktorica Zdravstvenega doma Idrija trudi iz regije pritegniti čim več 

zdravstvenih storitev, ki jih Cerkno v tem trenutku še nima. 

Z Lekarno Ljubljana tudi tečejo pogovori o odkupu dela stavbe, za izvajanje lekarniške 

storitve. 

Glede na dejstvo, da ima občina letno v proračunu 200.000 EUR za bivanje starejših občanov 

v domovih starih, razmišljamo tudi o ureditvi dela stavbe za te namene. 

 

Predsednik Vid Lahajnar se je županu zahvalil za udeležbo na seji in vse podane informacije. 

 

Danilo Sedej je v nadaljevanju vprašal, če obstaja možnost priklopa treh reflektorjev pri 

gasilskem domu na javno razsvetljavo. 

 

Predsednik Vid Lahajnar mu je odgovoril, da glede na to da stroške za porabo električne 

energije refundira občina, je treba vprašati župana. 

 

Aleš Tušar je vprašal, če je za vas Planina možno dobiti še dva kontejnerja za embalažo in tri 

betonske podstavke. 

 

Valerija Močnik je odgovorila, da če je zagotovljena lokacija, ne bi smelo biti problema. 

Prošnjo bo posredovala na Komunalo Idrija. 

 

V nadaljevanju so člani sveta razpravljali o porabi 152.095 EUR, ki jih ima KS Cerkno na 

razpolago v letu 2019. Predlog prihodkov vsebuje 26.743 EUR nedavčnih prihodkov, iz 

naslova najemnin (Lekarna Ljubljana, kabelski sitem, pristojbina za grob, najem MV) ter  



102.075 EUR transfernih prihodkov, kateri predstavljalo redne dotacije za funkcionalne 

stroške, dotacijo za urejanje javnih površin ter sredstva za pokrivanje stroškov javne 

razsvetljave v KS. Drugi del transfernih prihodkov v višini 70.662 EUR, pa je dodeljen s 

strani Občine Cerkno od 180.000 EUR glede na 1.880 stalnih prebivalcev v KS. KS je iz 

preteklih let prenesla tudi 23.277 EUR sredstev. 

 

Člani sveta so 97.187 EUR sredstev (54.908 EUR je razdeljenih po postavkah za fiksne 

stroške, na podlagi realizacije 2018) razdelili na naslednje postavke: 

 210402 Poslovni prostori KS - 1.000 EUR za nakup omare za shranjevanje čistil in 

ureditev kuhinjskega lijaka z omarico, 

 210601 Materialni stroški – 500 EUR za pokrivanje stroškov storitev odvetnika za 

reševanje primera zemljišč v Logu, 

 210801 ZŠAM – v primeru, da se ZŠAM ne bo mogel prijaviti na katerega izmed 

razpisov na občini, se transfer v višini 480 EUR se nameni za dežurstva opravljena na 

prvi šolski dan, v sklopu zagotavljana prometne varnosti. 

 211301 Tekoče vzdrževanje lokalnih cest 476 EUR se planira za plačilo podjemne 

pogodbe z občanom, ki po potrebi ureja staro cesto Mostanija – Trebenče ter 12.000 

EUR za tekoča vzdrževanja krajevnih cest (tampon, cestne ograje, znaki, ogledala, 

podori), 

 211304 Investicijsko vzdrževanje - 22.507 EUR se rezervira za manjše asfaltacije v 

KS oz. krpanje asfaltnih lukenj, 

 211310 Umiritev prometa – 10.000 EUR se nameni za umiritev prometa na 

Močnikovi in Vojkovi ulici, 

 211307 Investicijsko vzdrževanje javne razsvetljave – 5.000 EUR se rezervira za 

postavitev dodatnih javnih luči in za menjavo svetilk na Močnikovi ulici, Vojkovi 

ulici in Sedejevem trgu, 

 211404 Promocija krajevne skupnosti – 2.000 EUR sredstev se rezervira za 

pokrivanje stroškov organizacije prireditve Poletje v Cerknem 2019, 

 211505 Ureditev ekoloških otokov – 10.000 EUR se nameni za postopno urejanje 

ekoloških otokov, z ograditvijo le teh z leseno ograjo, kar bo pripomoglo predvsem k 

boljšemu izgledu, 

 211602 Vzdrževanje pokopališča – 2.000 EUR se planira za nakup novega vodnjaka, 

 211611 Mrliška vežica Cerkno – 15.000 EUR se nameni za pridobitev idejne rešitve 

in pridobitev ostalih potrebnih dokumentov za sanacijo MV ali novogradnjo le te, 

 211615 Celostno urejanje naselja – znotraj te postavke se rezervira 16.200 EUR za 

celostno urejanje krajevne skupnosti (sprehajalne poti, klopce, smetnjaki, smetnjaki za 

pasje iztrebke, postavitev ograje na klančini pri cerkvi, sanacija oz. menjava stebrov za 

obešanje transparentov). Znotraj postavke pa je rezerviranih tudi 4.000 EUR sredstev 

za nakup in postavitev ograje in koša na igrišču v Planini, 

 211803 Retransmisija RTV programov -  dodatnih 500 EUR se rezervira za stroške 

odvetnika, ki bo pregledal pogodbe z naročniki na kabelski sistem Cerkno in podal 

možne rešitev ukinitve sistema. 

 

Sprejet je bil sklep:  

Na podlagi razprave o predlaganih delih, se pripravi predlog proračuna za leto 2019. 

     

AD 3 
 



Pod tretjo točko je predsednik Vid Lahajnar predal besedo Valeriji Močnik za obrazložitev 

zaključnega računa za leto 2018. 

 

Valerija Močnik je v nadaljevanju povedala, da je krajevna skupnost je v letu 2018 poslovala 

pozitivno. Prihodki so bili v letu 2018 realizirani v skupni višini 128.429 EUR kar pomeni za 

5 % nižjo realizacijo od načrtovane. Realizacija odhodkov pa je za dobrih 6% presegla 

načrtovane izdatke. Le ti so bili pokriti iz sredstev iz prejšnjih let. Na strani prihodkov so bili 

realizirani nedavčni prihodki iz naslova najemnin in prispevkov občanov ter transferni 

prihodki v obliki rednih dotacij in sredstev za pokrivanje investicijskih stroškov 

investicijskega vzdrževanja javne infrastrukture. Realizacija odhodkov po proračunskih 

postavkah, pa je podrobno razvidna v poslovnem poročilu za leto 2018. 

Iz aktivne strani bilance stanja je razvidno, da je KS na dan 31.12.2018 razpolagala z 

osnovnimi sredstvi v višini 570.528 EUR v katerih so zajete vse nepremičnine in oprema v 

lasti KS. Denarna sredstva na računu so na dan 31.12.2018 znašala 17.070 EUR. Ostala prosta 

denarna sredstva v višini 6.207 EUR pa so plasirana pri Novi KBM. Na dan 31.12.2018 je KS 

imela 11.000 EUR terjatev do plačnikov vodarine, grobovine, najema tržnega prostora in 

kabelske. Od teh jih je za 3.416 EUR že zapadlo, ostale pa so zapadle v januarju 2019. V 

izterjavi je glede na prejšnje leto ostalo za 542,92 terjatev, katere so knjižene kot sporne 

terjatve. Terjatve v višini 99,54 EUR so bile na podlagi sklepov sodišča odpisane, terjatve v 

višini 132,61 EUR pa poplačane. Kratkoročne terjatve do občine predstavljajo terjatve za 

refundacijo javne razsvetljave v višini 3.020,68 EUR, katere so zapadle v januarju 2019. 

Kratkoročne terjatve do posrednih uporabnikov Lekarne Ljubljana, ki so prav tako zapadle v 

januarju 2019, pa so na dan 31.12.2018 znašale 519,50 EUR. 

 

Na pasivni strani bilance stanja, so kratkoročne obveznosti do dobaviteljev na dan 31.12.2018  

znašale 11.686 EUR in so bile poravnane v 30 dnevnem plačilnem roku Druge kratkoročne 

obveznosti predstavljajo: 

- obveznosti iz naslova izplačil podjemnih pogodb (624,69 EUR), katere so zapadle v 

januarju 2019, 

- obveznost za plačilo razlike med obrač. in vstopnim DDV v višini 1.529,03 EUR, katera 

je bila poravnana 31.1.2019 

Kratkoročne obveznosti do uporabnikov enotnega kontnega načrta pa predstavljajo: 

- obveznost do Ministrstva za pravosodje in javno upravo za uporabo digitalnega potrdila v 

višini 13,26 EUR,  

- obveznosti do UJP za stroške provizije v višini 9,08 EUR,  

- obveznosti do občine v višini 39.354,08 EUR v katerih so zajeti rezultati prejšnjih in 

tekočega leta ter obveznost za plačilo telefonskih storitev in storitev povezanih z 

gospodarskimi javnimi službami. 

 

Brez razprave je bil sprejet sklep: 

Potrdi se zaključni račun proračuna Krajevne skupnosti Cerkno za leto 2018. 

 

AD 4 

 

Predsednik Vid Lahajnar je člane seznani s prošnjo Rajmunda Šavli o menjavi parcel. 

 

Borut Eržen je bil mnenja da parcele v lasti občine ali pa javno dobro ne menjamo. Lahko pa 

bi se prodal tisti del parcele, ki ga uporablja za dovoz do stanovanjskega objekta. 

 

Ker so se tudi ostali člani strinjali, je bil sprejet sklep:  



Svet Krajevne skupnosti Cerkno ne soglaša z zamenjavo parcele št. 431/15 (444 m2) k.o. 

Cerkno, ki je v lasti Rajmunda Šavli za parcelo št. 431/14 (246 m2) k.o. Cerkno, ki v lasti 

občine. 

 

AD 5 

 

Pod zadnjo točko je Valerija Močnik člane seznanila s prošnjo Matija Purgar o vračilu preveč 

plačane kabelske televizije, ker je kot podnajemniki na naslovu Trg prekomorskih brigad 7 

niso uporabljali, račune pa kljub temu dobivali. 

 

Člani sveta so bili enotnega mnenja, da se prošnji ne ugodi, ker je rok za pritožbo na račun 8 

dni. 

 

Za konec je predsednik Vid Lahajnar članom pokazal slike parcel, ki jih uporablja Močnik 

d.o.o.. Iz slik je razvidno, da parcel ne uporablja več kot 20 let. 

Člani so predlagali, da se predsednik posvetuje z odvetnikom o načinu reševanja primera 

nepravega priposestvovanja parcel v uporabi Močnik d.o.o.. 

 

Seja je bila zaključena ob 22.20. 

 

 

    Zapisala:  Predsednik sveta KS: 

Valerija Močnik        Vid Lahajnar 


